

MEDLEMSMÖTE

Torsdag den 8 oktober 2020, klockan 19.00.

1. Mötet öppnas

2. Närvaro och röstlängd

Mötet sker via länk och närvarar gör Petter Danielsson, Beate Bosak, Emil Myrsell, Maria Solhed och Lilian Sahlin.

3. Val av mötesfunktionärer

Mötesordförande och protokollförare: Emil. Justerare: Bea och Petter.

4. Genomgång av föregående protokoll

5. Fastställande av dagordning

6. Ekonomisk rapport

Vi har cirka 27 500 kronor på kontot.

7. Medlemslägesrapport

Vi har 72 medlemmar, varav 47 fullt betalande och 1 ungdomsmedlem.

8. Verksamhetsrapport

a. Lokaljunta i september

Vi höll en junta utanför vår lokal den 17 september. Det kom kanske fem personer i början. Sedan var det lugnt och mörkret föll fort.

b. Hamnmagasinet

Vi var nere på Hamnis den 24 och 25 september. Cirka tio personer kom förbi totalt.

9. Miljöskjutsen

Lilian och Emil har skrivit en slutrapport för den första Miljöskjutsen. Texten ska skickas ut i chattråden. Läs igenom och kom med synpunkter.

10. Förrådsrensning

Det är dags att rensa ur förrådet, och spara det som ska sparas och slänga det som ska slängas. Vi kan låna släp och bil genom olika kontakter. En vardagkväll passar bäst.

11. Framtida finansiering

Vi har tappat medlemsantal på grund av att vi inte haft verksamhet under våren och försommaren. Våra besparingar räcker nio månader framåt och vi behöver börja göra en finansieringsplan för framtiden. Sedan tidigare har vi ett dokument med olika metoder som vi kan testa. Det första vi gör är att testköra en medlemsvärvnings- och donationskampanj. Under hösten ska vi vidare diskutera andra alternativ.

12. Verksamhetsplanering

a. Fridays for Future

Fridays for Future har hört av sig och frågat ifall vi vill hålla en junta i samband med någon av deras fredagsstrejker på universitetet klockan 12–13. Vi föreslår den 23 oktober.

b. Sharing cities

Vi har fått en förfrågan från Sharing Cities om att hålla en junta vid paviljongen på campus. Vi föreslår lördag den 17 oktober, kl 12–14.

c. Verksamhet i höst

Vi vill kunna hålla lokalen öppet oftare så att den kommer till användning. Vi kan vara mer eller mindre spontana. Det är lätt att öppna för inget behöver ställas i ordning. Vi samordnar bemanningen via ett dokument.

13. Nästa möte

Nästa möte blir den 5 november.

14. Mötet avslutas

Emil Myrsell
protokollförare

Beate Bosak
justerare

Petter Danielsson
justerare